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Studierådsmötesprotokoll 2011–11–30

Närvaro: Mats Rydberg Studierådsordförande
Albin Rosberg Studierådssekreterare
Eliza Jing Vice Studierådsordförande
Felix Aronsson Världsmästare
Vahagn Baghomian Funktionär inom Studierådet
Fredrik Karlsson Funktionär inom Studierådet
Martin Larsson Funktionär inom Studierådet
Ashley Lu Funktionär inom Studierådet
Julia Mauritsson Jämlikhetsombud, Sexmästare, fr.o.m §8
Alexander Pieta Theofanous Funktionär inom Studierådet
Johan Rönnåker Funktionär inom Studierådet
Carolina Sartorius Jämlikhetsombud, fr.o.m §6
Jonny Springare Funktionär inom Studierådet
Annie Sukino Funktionär inom Studierådet
Jacob Arvidsson fr.o.m §6
Sanne Bengtsson fr.o.m §8
Christian Hernvall
Robin Lindberg
Souzan Meana
Sofia Siljeholm
Niklas Welander

§1 OFMÖ Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet öppnat kl
12:18.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar fanns att administrera.

§4 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2011-10-26.

att godkänna protokoll från 2011-11-02.

att godkänna protokoll från 2011-11-16.

§6 Meddelanden Felix lät meddela att det öppnats upp för en andra chans att an-
söka om utbytesstudier året 2012/13.

Jonny lät meddela att det planeras pluggkväll under onsdagar lv
2, 4 och 6 under VT1.
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Mats lät meddela att den nuvarande strukturen med program-
ledningar och utbildningsnämnder kommer fortsätta fram till
mars månad då det kommer utvärderas. Martin Höst är ny ord-
förande för UN1.

§7 Valärenden och
nomineringar

Det fanns inga kandidaturer.

§8 Avslutade kurser Jonny påpekade att rättningen av uppsatserna i Kognition, TEK210,
tog väldigt lång tid.

Albin informerade att rättningen av tentamina i Kravhantering,
ETS170, också tog lång tid och resultaten meddelades först efter
det att studenter mailat och frågat.

Peter informerade att det även var väldigt dålig feedback på upp-
satserna i Kognition.

Peter meddelar även att det är problematiskt för äldre studen-
ter som har bytt program att läsa Datorer i System, EDAA05, på
grund av dess många obligatoriska moment.

Niklas påpekade att tentamen i Matematisk Statistik, FMS012,
var dålig och återspeglade inte kursens innehåll. Fredrik påpeka-
de att samma problem uppstod i Fotonikdelen av Fysik, FAFF25.

Mötet diskuterade Endimensionell Analys, FMAA01, delkurs A2
och hur det gått sedan kritik tagits upp med läraren.

§9 Pågående kurser Fredrik klagade på att hans schema var tomt och fick väldigt
mycket sympati från övriga mötesdeltagare. Han rekommende-
rade även folk att läsa Funktionsprogrammering, EDAN40.

Peter uttryckte att han får positiva vibbar om Datasäkerhet, EIT060.

§10 Övrigt Alexander påpekade att informationen kring vad alternativobli-
gatoriskt innebär är bristfällig.

Albin frågade om det kommit något nytt på tårtidéfronten. Mats
svarade att detta ska falla på den för närvarande vakanta posten
CEQ-propagerare.

Mats frågade om lärare gjort sitt jobb och pratat om CEQ-utfall
från fjolårets upplagor av kursen på första föreläsningen. Mötet
kom fram till att detta gjorts i följande kurser:

• Databasteknik, EDA216.

• C++ programmering, EDA031.

• Programmering Fördjupningskurs, EDAA01.

• Datasäkerhet, EIT060.
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§12 OFMA Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet avslutat
kl 12:59.

Vid protokollet

Albin Rosberg
Studierådssekreterare

Justeras

Mats Rydberg
Studierådsordförande
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